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VALGOPLÆG  
til Dansk Sejlunions bestyrelse 
 
Dansk Sejlunions generalforsamling skal lørdag den 22. marts 2025 vælge formand, fire 
medlemmer af bestyrelsen og en suppleant til bestyrelsen. 
 
Sejlklubber, som er medlem af Dansk Sejlunion, kan indstille kandidater. Forslag til kandidater 
skal være modtaget i Dansk Sejlunions sekretariat senest lørdag den 24. januar 2025.  
 
Opstilling kan ske ved at sende en mail til ds@sejlsport.dk vedhæftet denne indstilling. 
Indstillingen skal omfatte beskrivelse af kandidat og et valgoplæg – følg skemaet nedenfor: 
 
Vedlæg et digtalt billede (jpg). Vi bruger billedet til præsentation af kandidaterne på 
www.dansksejlunion.dk 
 
Klub:  

Fredericia Sejlklub 
 
indstiller hermed følgende kandidat i forbindelse med (sæt kryds) 
 

 Valg af formand til Dansk Sejlunions bestyrelse 2025-2026 
 Valg af medlem til Dansk Sejlunions bestyrelse 2025-2027 
 Valg af suppleant til Dansk Sejlunions bestyrelse 2025-2026 

 
 

Navn: Alder: 

Nicolai Aistrup Pedersen 47 

Adresse: Postnr./by: 

Peder Bøgvads Vej 47 7000 Fredericia 

Telefon: E-mail: 

+45 22424233 nap@napit.dk 

Medlem af DS-klub: 

Fredericia Sejlklub 

  

http://www.dansksejlunion.dk/
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Min motivation for at stille op: 

Motivationen er ønsket om at gøre en positiv forskel for sejlerdanmark – 
både generelt, men også specifikt på følgende områder som jeg brænder for: 

• Talent og elite – vores sportslige gren. Både den nationale struktur og 
udviklingen i klubberne samt naturligvis forholdene for vores 
talentfulde sejlere 

• Ungdom – i en tid hvor vi og mange andre sportsgrene har svært ved 
at tiltrække og fastholde unge mennesker er dette område meget 
vigtigt! 

• Klubudvikling – sende fokus tilbage til klubberne hvor tidligere tiders 
centralisering og effektivisering (mod centrene) har bragt klubberne 
ind i en blind vinkel. Effekten heraf har desværre været meget tydelig. 

 
Jeg søger at udføre mit arbejde gennem relationsdannelse og positiv dialog 
og jeg anser ærlighed og åbenhed som de væsentligste egenskaber vi kan 
have som mennesker og som organisation. 
 
 

Kompetencer i forhold til arbejdet i Dansk Sejlunions bestyrelse: 

Jeg har siddet i DS bestyrelse i 2 år nu, og jeg kan se at mange af de 
kompetencer jeg har samlet op i min erhvervskarriere, er direkte 
anvendelige her også. Det gælder både på ledelse- og strateginiveau, men 
også på mere praktiske områder som økonomi og IT (digitalisering).  
 
Jeg har desuden hands-on erfaring med klubudvikling og ungdomsarbejde 
samt etablering af sunde sociale miljøer.  
 
 
 

Eventuel erfaring som leder, frivillig eller ansat i klubber og foreninger:  

Historien har vist, at jeg ikke er typen der sidder på hænderne når der er 
behov for engagement i det lokale foreningsliv hvilket har bragt mig igennem 
en hel del bestyrelser og frivillighedsposter i alt fra børnehaver til 
sportsklubber og klasseorganisationer. Jeg har siden 2015 været aktiv i 
Fredericia Sejlklub, først i ungdomsudvalget, senere i bestyrelsen og siden 
2019 som formand for bestyrelsen.  
 
Ved siden af arbejdet i bestyrelsen lægger jeg meget energi i vores 
jolleafdeling som har primært fokus på ILCA, Europa og Optimist for 
ungdommen samt OK for de mere erfarne sejlere. Jolleafdelingen er fra 2016 
og til nu vækstet fra 5 til over 45 aktive jollesejlere. Seneste skud på 
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stammen er en satsning på Switch (One Design Moth) som jeg tror bliver det 
næste skridt i udviklingen. Fredericia Sejlklub modtog lige før jul de første to 
Switch i Danmark! 
 
At være tæt på de unge sejlere giver mig masser af energi og motivation 
samt en uvurderlig indsigt i hvad der rører sig. 
 
 

Eventuel erhvervserfaring: 

Jeg har en kandidatgrad i revision og regnskab, men har efter nogle år som 
revisor, CFO og COO sadlet om til fordel for IT branchen hvor jeg siden 2011 
har haft egen virksomhed med ansatte i Danmark og Holland med speciale i 
ERP systemer for store virksomheder. Firmaet er netop blevet solgt til en 
stor spansk gruppe hvorefter jeg ”blot” har udfyldt min rolle som Enterprise 
Arkitekt sammen med et hold af østrigske og tyske kolleger. Arbejdet består 
i, ud over det rent IT tekniske, også af management advisory og 
strategiudvikling. 
 
 

Eventuel sejladserfaring: 

Jeg kom relativt sent ind i sejlerverdenen, men har kompenseret ved at 
bruge stort set al min fritid på sejlads eller sejladsrelaterede aktiviteter 
såsom klubudvikling, støtte af ”mine” unge sejlere, ”sejlerforælder” x2 med 
alt hvad det indebærer. 
 
Når jeg kan slippe afsted med det, slapper jeg af ved… at sejle. Jeg 
tilbagelægger ca. 1500-2000 sømil om året i vores sejlbåd – enten sammen 
med familien, en flok sejlere på vej til stævne i nærområdet eller single-
hand.  
 
 
 

Klubbens motivation:  
(Kommentar og anbefaling, udfyldes af klubbens formand) 

Fredericia Sejlklub støtter Nicolai’s kandidatur til Dansk Sejlunions 
bestyrelse. Vi mener dels det er vigtigt med en bred geografisk 
repræsentation og samtidig mener vi at Nicolai kan bidrage positivt til 
arbejdet for fremme af sejlsporten i Danmark på alle plan.  
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Underskrifter: 
 
DS-klubbens kasserer: 
 
Jeg indstiller hermed ovennævnte kandidat til bestyrelsesmedlem til Dansk Sejlunions 
bestyrelse. 
 
Den    /     -  
 
 
________________________________ 
Kassererens underskrift 
 
 
________________________________ 
Navn / DS-klub 
 
 
Kandidaten: 
 
Jeg bekræfter hermed, at jeg accepterer indstilling af mig som kandidat til 
bestyrelsesmedlem/suppleant (streg over) til Dansk Sejlunions bestyrelse, samt at jeg er 
aktivt medlem af en DS-klub. 
 
Den   /    - 
 
 
_________________________________  
Kandidatens underskrift 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


